
Ett medborgarförslag om att snygga upp tomtmarken vid korsningen Nyvägen – 

Björkgatan har kommit in; 

”Inför planerad ombyggnad av Storgatan etapp 2 nu till sommaren föreslår jag att 

kommunen äntligen satsar medel för att snygga upp den yttre miljön. Tillskapande av 

parkmark har varit och är en eftersatt del i vår kommun. En park med gångstig, buskar, 

gräsmatta och några parkbänkar skulle smälta in bra i miljön vid Korsträskbäcken och 

den planerade rondellen efter Storgatan. 

Just den här delen av samhället vid Forum, kommunhuset och Polar Hotell saknar 

grönområden med planerad parkmark. Låt oss ta tillvara den mark som är avsatt för 

detta ändamål och inte skapa fler parkeringsytor med asfalt. Det har vi tillräckligt med i 

vårt samhälle.” 

 


